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Duże ożywienie w sprawie iławskiego wybiegu dla psów. 

Urząd Miasta w Iławie na 12 lutego wyznaczył termin podpisania umowy z wyłonionym niedawno w
drodze przetargu wykonawcą tej inwestycji - zwycięzcy Iławskiego Budżetu Obywatelskiego. To
spółka Weran z Wrocławia, która ma go zbudować za niespełna 180 tysięcy złotych. Tymczasem
iławianin Krzysztof Kurpiecki, który od dawna sprzeciwia się budowie "placu zabaw dla psów"
właśnie w tym miejscu, podejmuje - ze względu na "timing" prawdopodobnie ostatnią - próbę
przeniesienia tej inwestycji.

Złożenie do władz miasta petycji w tej sprawie - tym razem takiej drogi próbuje iławianin Krzysztof
Kurpiecki, przeciwnik budowy wybiegu dla psów przy "bagienku" na iławskim Gajerku. Mieszkaniec
naszego miasta proponuje w tej petycji, datowanej na 1 lutego, aby iławscy radni, w toku jawnego
głosowania, przyjęli uchwałę, w której to będą wnioskować do burmistrza "o rozpatrzenie możliwości
zmiany lokalizacji" wybiegu.



- Petycję motywuję ważną społecznie potrzebą
doprowadzenia do zakończenia sporu poprzez
znalezienie lokalizacji nie powodującej konfliktów -
uzasadnia Krzysztof Kurpiecki. - Z uwagi na sytuację
epidemiologiczną zrezygnowałem ze zbierania głosów
mieszkańców pod tą petycją. Proszę o symboliczne
potraktowanie jako takowych głosów mieszkańców
złożonych przez nich w ankiecie na ten temat.

Jak miejska Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odniesie się do treści tego dokumentu? I czy w ogóle
zrobi to przed zaplanowanym jeszcze w pierwszej połowie lutego podpisaniem umowy z wykonawcą
inwestycji?

Do tematu wrócimy.
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